

## 《单词百科:shipbuilding是什么意思?shipbuilding怎么发音?shipbuilding的解释和用法》

英语单词shipbuilding是什么意思?shipbuilding怎么读?shipbuilding怎么发音?简答网为您整理了shipbuilding的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### shipbuilding怎么读

shipbuilding的读音:[ '      pb   ld   ŋ ]

### shipbuilding的意思

1、n.造船;造船业;

### shipbuilding的双语例句

1、In February 1967 he introduced the Shipbuilding Industry Bill.

1967年2月,他提出了造船工业议案.

2、 Shipbuilding: bilge water, waste oil, all kinds of fresh fuel.

造船业: 船底污水、 污油、 各种燃油淡水.

3、 The economic depression hits shipbuilding industry badly.

经济萧条使造船业蒙受严重损失.

4、 This shipyard is at the cutting edge of world shipbuilding technology.

该造船厂的造船技术处于世界最前沿。

5、 The shipbuilding industry of the south is rapidly expanding.

南方的造船业正在迅速发展.

6、 The shipbuilding industry is rapidly expanding.

造船工业正在迅速发展.

7、 A lot of people in shipbuilding will get the axe.

造船业的很多人将被解雇.

8、 Britain has lost her leadership in the shipbuilding industry.

英国已丧失在造船业的领导地位.

9、 There have been a lot of layoffs in the shipbuilding industry recently.

近来造船业已经有了一大堆裁员.

10、 In the shipbuilding practice marine propeller is one of the key installations.

船舶工业中,螺旋桨是船舶的关键装置之一.

11、 We are relaunching Britain's shipbuilding with this new Bill.

我们要以这一新法案重整英国的造船业.

12、 Industrial orientation: Neighboring-port services shipbuilding heavy industry and

Hi-tech industry.

产业定位临港产业、船舶制造业、重工、 高新技术 产业.

13、Shipbuilding is a dying business.

造船业是夕阳产业。

14、Shipbuilding used to be one of our major industries.

造船过去曾是我们的重大工业之一.

15、Looking forward to planning out the ship industry, shipbuilding shares trading collective.

憧憬船舶业规划细则出台, 造船股集体涨停.

以上是简答网为您整理的shipbuilding怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。  
查看更多关于shipbuilding的用法、shipbuilding的释义、shipbuilding的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/shipbuilding>